



中国西部(四川)进口展 暨国际投资大会

Western China (Sichuan) Import Expo
& International Investment Fair



邀请函
Invitation
函

主办：四川省人民政府
Host : Sichuan Provincial People's Government



尊敬的 _____（先生、女士）：

2015年10月23日至27日，“中国西部（四川）进口展暨国际投资大会”将在成都举办。期间，22日晚将举办中国西部（四川）进口展暨国际投资大会开幕式、中国西部（四川）进口展暨国际投资大会招待酒会；22日至23日，四川省人民政府将主办中国（四川）汽车产业投资合作洽谈会、中国西部（四川）国际投资大会暨合作项目签约仪式、2015川欧经济合作交流暨投资项目洽谈会、四川电子信息产业投资合作洽谈会等系列投资促进活动。在此，诚挚邀请您届时莅临四川出席相关活动。

四川是中国西部的资源大省、人口大省、科教大省和经济大省，经济总量居全国第八、西部第一。电子信息、汽车制造、装备制造、饮料食品、油气化工、能源电力、钒钛稀土等优势产业在中国占有重要地位，新一代信息技术、新能源、高端装备制造、新材料、生物、节能环保、新能源汽车等战略性新兴产业发展势头良好，拥有国家级开发区15个。四川已开通国际（地区）航线80多条，省会成都是中国“航空第四城”和全国第四个实施72小时过境免签的城市。近3年全省累计引进国内省外资金2.5万亿元，利用外资每年超过100亿美元，在川世界500强企业超过290家。今日四川，已成为中国西部最具投资吸引力的地区。

本次活动将邀请外国政要、国际友城代表团、境内外知名企业、机构及重要商协会嘉宾来川，通过投资推介、合作洽谈、专题对接、实地考察、项目签约等形式，加强合作交流。届时，四川将集中推出一批具有良好市场前景的对外合作项目。

当前，四川正处于工业化、城镇化双加速时期，随着新一轮西部大开发及“一带一路”、长江经济带、天府新区建设等重大发展战略的深入实施，四川蕴含着巨大的发展潜力和机遇。我们衷心期盼您的到来，共同谱写互利合作、共赢发展的新篇章！

四川省人民政府
2015年9月14日

日程安排 / Agenda

日期 Date	活动内容 Activity	地点 Venue
10月21日 (星期三) Oct. 21 (Wed.)	(全天) 参会嘉宾报到 Invited Guests & Attendees Check-in	成都香格里拉大酒店 Chengdu Shangri-La Hotel
10月22日 (星期四) Oct. 22 (Thur.)	中国(四川)汽车产业投资合作洽谈会 China (Sichuan) Automotive Industry Investment Cooperation Seminar	成都锦江宾馆 Chengdu Jinjiang Hotel
	中国西部(四川)进口展暨国际投资大会开幕式 中国西部(四川)进口展暨国际投资大会招待酒会 Opening Ceremony of Western China (Sichuan) Import Expo & International Investment Fair & Reception Dinner	成都香格里拉大酒店 Chengdu Shangri-La Hotel
10月23日 (星期五) Oct. 23 (Fri.)	中国西部(四川)国际投资大会暨合作项目签约仪式 Western China (Sichuan) International Investment Fair & Signing Ceremony of Cooperation Projects	成都香格里拉大酒店 Chengdu Shangri-La Hotel
	2015川欧经济合作交流暨投资项目洽谈会 2015 Sichuan-Europe Economic Cooperation & Investment Projects Seminar	成都香格里拉大酒店 Chengdu Shangri-La Hotel
	四川电子信息产业投资合作洽谈会 Sichuan Electronic Information Industry Investment Cooperation Seminar	成都香格里拉大酒店 Chengdu Shangri-La Hotel

联系人: 罗娟 13980092260
 谢媛 13096306626
电话: 028-66469924, 028-65515083
传真: 028-66469900
电邮: 190104863@qq.com 294779902@qq.com
回执时间: 2015年10月10日前

Contact: Ms. Luo Juan 13980092260
 Ms. Xie Yuan 13096306626
Tel: 028-66469924, 028-65515083
Fax: 028-66469900
E-mail: 190104863@qq.com 294779902@qq.com
Deadline: October 10, 2015

参会回执 / Registration Form

姓名 Name	性别 Gender	国别 Nationality	单位/职务 Company/Title	参与活动 (对照日程安排填写意愿参与活动) Activities to attend	手机 Mobile	邮箱 Email

希望帮助安排事宜 / Other Issues Arrangement

接送机/站 Pick-up			住宿 Accommodations		其他 Others
时间 Time	抵达 Arrival	出发 Departure	入住时间 Check-in Time		
航班/车次 Flight No. Train No.	抵达 Arrival	出发 Departure	天数 Days		

对接活动安排 / Matchmaking Event Arrangement

希望对接的市(州) Cities intended to matchmake	希望对接的行业 Industries intended to matchmake

会议具体事项另行告知 Specific issues to be notified later



中国西部(四川)进口展暨国际投资大会
Western China (Sichuan) Import Expo
& International Investment Fair



September 14, 2015

Dear Sir/Madam _____

Western China (Sichuan) Import Expo & International Investment Fair will be held from October 23 to 27, 2015 in Chengdu. On the evening of October 22, we will host the Opening Ceremony of Western China (Sichuan) Import Expo & International Investment Fair & Reception Dinner. From October 22 to 23, the Sichuan Provincial People's Government will host a series of investment promotion activities, including China (Sichuan) Automotive Industry Investment Cooperation Seminar, Western China (Sichuan) International Investment Fair & Signing Ceremony of Cooperation Projects, 2015 Sichuan-Europe Economic Cooperation & Investment Projects Seminar, and Sichuan Electronic Information Industry Investment Cooperation Seminar, etc. We cordially invite you to visit Sichuan and attend the activities!

Sichuan is a major economic powerhouse in Western China with a large population, abundant resources and strong capacity in science, technology and education. Its economic aggregate ranks No. 8 nationwide and tops Western China. Electronic information, automobile manufacturing, equipment manufacturing, food and beverage, oil and gas, energy and power, vanadium, titanium and rare earth and other industries with clear advantages play an important role in China. Strategic emerging industries such as the new generation of information technology, new energy, high-end equipment manufacturing, new materials, biotechnology, energy conservation and environmental protection, and new energy vehicles enjoy good momentum of development. Sichuan has 15 state-level development zones. Over 80 international (regional) air routes have been put into operation. Chengdu, capital city of Sichuan Province, is China's 'fourth aviation city' and also the fourth city in China to implement the 72-hour visa-free transit policy. During the past three years, Sichuan has introduced about ¥2.5 trillion of domestic funds outside the province, utilized foreign capital has exceeded \$10 billion every year, and more than 280 of Fortune 500 companies have their presence in Sichuan. Today's Sichuan has become the most attractive investment destination in Western China.

We will invite foreign dignitaries, delegation of international sister cities, well-known domestic and foreign enterprises as well as guests from important chambers of commerce and business associations to attend the meetings and enhance cooperation and exchanges through lectures, cooperation forums, project matchmaking, exhibitions, field trips, project contracting and other forms. A number of cooperation projects with good market prospects will be launched by then.

At present, Sichuan is undergoing the accelerated period of both industrialization and urbanization. It faces many major development opportunities as the Chinese government is carrying forward a new round of Western China Development and the construction of "One Belt and One Road", the Yangtze River Economic Belt and Chengdu Tianfu New Area. We are looking forward to your visit. Let's join hands to compose together a new chapter of mutually beneficial cooperation and win-win development!

Sichuan Provincial People's Government



中国西部(四川)进口展暨国际投资大会
Western China (Sichuan) Import Expo
& International Investment Fair